

«Комплексные исследования детства». Т. 3, № 1

СОДЕРЖАНИЕ

Статьи

Смаль С. В. Государственная политика защиты детства: региональные особенности на примере Социального кодекса Санкт-Петербурга

Фролова Ю. Н. Образ возраста как инструмент политического маркетинга: анализ проправительственных СМИ

Клещенко Л. Л. «Поколенческий разрыв» в дискурсе современных российских либеральных медиа

Панкратова Е. В. Мотивация протестного политического участия молодого и старшего поколений в представлениях россиян (на материале интервью)

Пашковский Е. А. Политические аспекты конфликта поколений в материалах правых российских и польских СМИ 2019–2020 года

Рябова Т. Б. Возраст власти? «Воображаемые поколения» и доверие к политикам в социальных представлениях современных россиян

Рябов О. В. Символ детства и конструирование образа «врага номер один» в советском и американском кинематографе Холодной войны

Новости научной жизни

Ковшенин А. Д. Самопрезентация детей в цифровой среде. Литературный обзор

“Comprehensive Child Studies”. Vol. 3, no. 1

CONTENTS

Articles

Smal S. V. Regional dimension of state child protection policy: The case of the Social Code of Saint Petersburg

Frolova Yu. N. Image of age as a political marketing tool: The analysis of Russian pro-government media

Kleshchenko L. L. “Generation gap” in the discourse of liberal media in contemporary Russia

Pankratova E. V. Motivation for participation of the younger and older generations in political protests as viewed by Russians (based on interview material)

Pashkovskii E. A. Political aspects of the generational conflict in the materials of right-wing Russian and Polish media in 2019–2020

Riabova T. B. The “age of power”: The imaginary generations and the trust to politicians in the contemporary Russians’ social views.

Riabov O. V. The symbol of the childhood and constructing the image of the “enemy number one” in the Soviet and US Cold War films

Academic news and updates

Kowschenin A. D. Self-presentation of children in the digital environment: Literary review of research articles on the topic